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X FW: Terugkoppeling overleg vandaag. to:
14:17This message may be forwarded to Google recipient(s)

V From:
To:

03-12-2019

1 Attachment

191202 Doorlooptijden verrekening objecten voortstel CM V2.xlsx

Ter info, ik zag dat j i j  niet in de mail staat.
Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: dinsdag 3 december 2019 14:12
Aan:

CC:
Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg vandaag.
Hoi allemaal,
Zojuist nog mijn voorstel besproken met ICG, ICG kan zich vinden in deze aanpak, zolang de
onderbouwing van de directe kosten afdoende helder en eenduidig is.
Wel geldt dat we voor toekomstige wijzigingen steeds scherp moeten blijven op dubbellingen in de directe en
indirecte kosten. In principe zitten die er nu ook een beetje in, maar dat past in deze onderhandelingsfase.
Ik stuur jullie hierbij trouwens een nieuwe versie. Er zat een kleine typefout in van mij zelf, waardoor hebu i t en  s cope

Blijft wel staan dat we voor nieuwe WOG nog intern goed onze lijn moeten afstemmen om herhaling te voorkomen!
Met vriéndelijke qroet.

Van:
Verzonden: dinsdag 3 december 2019 13:44
Aan:

CC:
Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg vandaag.

file:///C:/Users> 0 1 3/AppData/Local/Temp/notes7C2EA6/~web 1 363.htm 21-9-2021



Page 2 of  3

Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg vandaag.
Mbt AK en winst:
Is het niet verstandiger om iets meer te betalen bij WOG 2 en AK gewoon zo te houden als in het contract staat?
Slechts advies, gaat hierover.

Verzonden: maandag 2 december 2019 18:55
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg vandaag.

Voor er wordt geëscaleerd handig om scherp te hebben waar het knelt.

Met vriendelijke groet

Onderwerp: Terugkoppeling overleg vandaag.
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Hoi Collega's
Vandaag overleg gehad over WOG 2 en AK
Ik  heb nu de tekst van WOG 2 open en moeten we nog beoordelen maar gesprek hierover verliep goed en volgens
mij hebben we daar wel een goede lijn in die we als RWS en Levvel delen.
AK verliep naar ik begrijp minder. Levvel was niet akkoord met insteek die wij als RWS kozen.
I k  denk dat we hier tegen principe zaak aan lopen waarin afdeling CM moet kiezen waarvoor ze gaan. Ik heb eea
met besproken en naar mijn mening zou hier (of iemand anders) standpunt in moeten nemen en dit dan
ook met moeten afstemmen voor het geval dit een gespreksonderwerp wordt tussen hem en top BAM/Van
Oord.
Zodra wij door stukken van WOG 2 zijn gegaan volgen die met mail.
Groet
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